
ZAPISNIK 

11. seje Upravnega odbora in Nadzornega odbora, ki  je bil dne 22.06.2011 ob 19.00 uri 

v prostorih PGD Zgornja Bistrica 

 

Prisotni: Franci Stopar, Srečko Jelen, Jože Brglez,  Anton Tramšek , Jože Bulf,Zvonko Kapun, Franci 
Špes, Franc Germ, Boštjan Plajh, Boris Ramšak, Peter Podvršnik, Ivan Gracej, Vinko Kunej, Vlado 
Kolar, Miran Furek, Miran Gajšt, Robert Jeršič, Jožica Pečovnik, Franc Turk, Branko Aksentijevič, Jože 
Črešnar, Marjan Zaviršek Marjan Ravš, Robert Grum, Vlado Berdnik, Arnold Resman, Anton Motaln, 
Mirko Slatenšek, Karel Vehovar, Boštjan Vehovar, Matjaž Leskovar, Dušan Vižintin,  Alojz Kocijančič, 
Ksenija Pristovnik. 

Ad 1 

Prisotne pozdravi predsednik Alojz Kocijančič in otvori  11. sejo upravnega odbora 

Sklep št.1: 

Potrdi se sklepčnost seje upravnega odbora GZ Slovenska Bistrica. 

Predagani dnevni red 11.seje upravnega odbora: 

 
1.  OTVORITEV IN POZDRAV 
2. POTRDITEV ZAPISNIKA 10.SEJE UPRAVNEGA ODBORA 
3. PROSTORI ZA DELOVANJE GASILSKE ZVEZE SLOVENSKA BISTRICA 
4. TEKOČE ZADEVE 
5. RAZNO 

Sklep št. 2: 

 Z dvigom rok se potrdi  predlagani dnevni red. Za zapisnikarja  se predlaga tajnica GZ Slovenska 
Bistrica,  go. Ksenija Pristovnik. 

Ad2  

Pregled in potrditev zapisnika 10. Seje upravnega odbora Gasilske zveze Slovenska Bistrica z dne 
17.03.2011 

Sklep št. 3: 

Z dvigom rok se potrdi zapisnik 10.seje upravnega odbora Gasilske zveze Slovenska Bistrica. 

Ad3 

Na osnovi sklepa 10. seje UO GZ Slovenska Bistrica se je dne 24.03.2011 sestal sekretariat GZ 

Slovenska Bistrica s predstavniki PGD Slovenska Bistrica, glede dotacije za prostore GZ Slovenska 

Bistrica. Predsednik PGD Slovenska Bistrica predstavi svoje poglede glede uporabe prostorov GZ 

Slovenska Bistrica v gasilskem domu PGD Slovenska Bistrica. Zaključi, da PGD Slovenska Bistrica 

vztraja, da na osnovi sklepa UO PGD Slovenska Bistrica od dne 01.01.2011 znašajo stroški za najem 

prostorov GZ Slovenska Bistrica v znesku 230 EUR za pisarno mesečno, 50 EUR za garažo mesečno in 

20 EUR za uro  uporabe dvorane. 



Predsednik Alojz Kocijančič pojasni, da smo že dobili tudi račune od PGD Slovenska Bistrica, katere pa 

smo zavrnili, saj nismo sklenili nobenega obojestranskega dogovora glede dotacije za prostore, plačali 

pa smo polletno dotacijo za prostore, ki jih uporablja GZ Slovenska Bistrica na osnovi do sedaj 

veljavnih dogovorov. 

  GZ ni nikoli plačevala najemnine temveč samo dotacije za prostore, kot je bilo dogovorjeno na 

sestankih predsedstva GZ oz. sedaj upravnega odbora GZ. Najemna pogodba po znanih podatkih ni 

bila nikoli sklenjena, iz zapisnika seje predsedstva GZ  z dne 4. januarja 1995 razširjene s člani NO in 

častnega razsodišča pa je razvidno, da je bil sprejet  sklep, da se s PGD Slovenska Bistrica sklene 

pogodba o uporabi prostorov za potrebe takrat Občinske gasilske zveze, s tem, da se za prostore ne 

plačuje najemnina, temveč samo stroški električne energije, stroški kurjave, stroški čiščenja in 

eventualno druge stroški.  

G. Alojz Kocinančič še omeni, da tudi v času ko ni bilo na razpolago drugih prostorov in so se 

aktivnosti izvajale po drugih društvih na območju GZ Slovenska Bistrica ni nikoli prišel račun za 

uporabo dvorane ali česa drugega v breme GZ s strani ostalih društev, ki so dala svoje prostore na 

razpolago. 

  PGD Slovenska Bistrica smo plačevali dotacijo za prostore in sicer: 

 1.460,00 EUR leta 2007, 

 2.200,00 EUR na leto od 01. 01. 2008 naprej (povečanje za cca 50%) 

 3.360,00 EUR (predlog) od leta 2011 naprej in 20 EUR za uro uporabe dvorane (povečanje za 
63,6% brez dvorane). 

 

Glede na vztrajanje PGD Slovenska Bistrica o višini dotacije za prostore, smo s strani sekretarita GZ 

iskali možnosti najema drugih prostorov za GZ. 

Odločiti se moramo ali sprejmemo pogoje pod katerimi uporabljamo prostore GZ v gasilskem domu 

PGD Slovenska Bistrica ali pa gremo iz teh prostorov.  Zadevo dajem v razpravo. 

Marjan Ravš pove, da pogodbe sklenjene med GZ Slovenska Bistrica in PGD Slovenska Bistrica o 
najemu prostorov še ni najdel. Vsa društva  se borijo za obstoj in opravljajo razne usluge (prevozi, ..) 
da lahko funkcionirajo. Zato je mnenja, da se za prostore, ki so dani v najem ne samo Gasilski zvezi 
Slovenska Bistrica ampak tudi ostalim, zaračunava najemnina. G.Ravš še pove, da se je denar 
pridobljen s prodajo starega gasilskega doma vložil v izgradnjo novega gasilskega doma oz. opremo za 
vselitev v le-tega. Tudi ogromno prostovoljnega dela se je opravilo pri izgradnji doma. Zato meni, da 
vsa ostala društva zaradi tega niso nič oškodovana, s čimer pa se ostali prisotni ne strinjajo. 

G.Gracej pove, da je najemnina previsoka, ter da PGD Slovenska Bistrica ni prijazna do drugih 
društev. Zato bi želel pojasnilo. 

G.Ravš razloži, da PGD Slovenska Bistrica deluje tudi kot  dobrodelno društvo 24 ur na dan in nimajo 
nobenega namena metati polena pod noge  drugim društvom. Razlog za zvišanje najemnine  je  dvig 
tekočih stroškov kot so elektrika, ogrevanje… za kar lahko tudi prinese račune na vpogled. Zato so na 
upravnem odboru tudi sprejeli sklep o dvigu najemnine. Je pa mnenja, da zaradi tega PGD Slovenska 
Bistrica ni nesramno  do ostalih društev. 

Oglasi se še  g.Kolar, ki meni, da so razlogi drugje, saj so se težave začele z menjavo tajnice. 



G.Vehovar Karel  meni,  da  so bila vsa društva prikajšana za sredstva in ne more razumeti ravnanja 
g.Ravša, saj takšnega g. Ravša ne pozna.  Beseda g. Ravša je vedno  nekaj veljala, zato ne razume kaj 
je sedaj.  

g. Ravš odgovarja, da je bil vedno pošten in delal v dobrobit društva. Pove še, da je PGD Slovenska 
Bistrica bila najbolj oškodovana, zaradi načina financiranja novega in prodajo starega gasilskega 
doma. 

G.Grum  meni , da je imel premalo časa, da bi se lahko na sejo pripravil, in  prisotne člane  prosi naj 
ne bodo tako  enostranski, pove pa da je stanje med GZ in PGD Slov. Bistrica zelo napeto. Da se je 
najemnina dvignila  je razlog v dvigu stroškov,  kar občutijo tudi v njihovem društvu. Zato njihov 
upravni odbor vztraja pri ceni najema 280,00 EUR na mesec. Kar pa ne pomeni, da Gasilsko zvezo s 
tem mečejo iz najemnih prostorov, saj je dom za vse odprt. Kar se pa tiče prejšnje tajnice, prosi, da se 
izloči iz razprave, saj  danes ni prisotna in je nepošteno, da se razpravlja brez nje in njenega mnenja. 

G. Leskovar Matjaž  pove, da ne morejo podpreti  tako visoke najemnine oz.se sprašuje zakaj  se je 
najemnina za toliko % dvignila. 

G.Grum še enkrat pove, da cene niso dvignili zaradi oddaje prostorov drugemu najemniku. Če pa bo 
prišlo do izselitve GZ bodo prostore preuredili za svoje potrebe. 

G.Mirko Slatenšek k vsemu povedanemu dodaja, da je dovolj slepomišenja in da je čas za pošteno 
igro. Zaradi pomanjkanja denarnih sredstev  se moramo obnašati racionalno, stroške je potrebno 
znižati. Zato meni, da najemnina za najem prostorov za GZ ne sme presegati 200,00 EUR/mesec. Kar 
pa se tiče izobraževanja in vseh sestankov organiziranih v dvorani,  pa se naj pripravi seznam društev 
po abecednem zaporedju in se bodo vršile vse zadeve pri društvih. Tako bi se stroški  za najem 
dvorane porazdelili  med društva. 

G. Črešnar Jože se pridružuje mnenju g.Vehovarja, da so bila društva oškodovana že pri izgradnji 
gasilskega doma. Že takrat se je dogovorilo, da GZ plačuje samo stroške najemna, ne pa najemnino. 
Danes se pozablja,da so bila društva oškodovana, saj so dajala sredstva v blagajno PGD Slov. Bistrica 
pri izgradnji doma. Zato se mu ne zdi pošteno, da bi se morala GZ  zaradi neupravičeno zaračunane 
najemnine izseliti. 

G. Kocijančič Alojz prebere dopisa o najemu poslovnih prostorov iz leta 1990 in iz leta 1995 iz katerih 
izhaja, da se plačujejo samo stroški uporabe pisarne ne pa tudi najemnina. Zato  vpraša g.Ravša ali 
PGD Slov. Bistrica res vztraja pri tako visoki najemnini po sklepu upravnega odbora saj se člani 
upravnega odbora GZ ne strinjajo s tako visoko ceno najema. 

Zato g. Slatenšek Mirko predlaga, da PGD  Slov. Bistrica zniža najemnino na 200 EUR /mesečno, v 
nasprotnem primeru pa se iščejo novi prostori v Slovenski Bistrici. 

Zato se sprejme: 

Sklep št. 4/I 

 Na PGD Slovenska Bistrica se naslovi dopis, če so pripravljeni za ceno 200 EUR/mesec oddati 
prostore z garažo v uporabo. 

 

Sklep št. 4/II: 

 V kolikor se ne dogovori cena 200 EUR/mesec, se išče nova možnost  najema po ceni 200 
EUR/mesec. 



 

Ad4 

Tekoče zadeve 

Finančno poročilo za obdobje 01.01.2011 do 20.06.2011 na katerega ni bilo pripomb in  je priloga 
zapisnika. 

Prelog za novega člana sekretariata – tajnica Ksenija Pristovnik. 

Sklep št. 5: 

Član sekretariata GZ Slovenska Bistrica je Ksenija Pristovnik. 

Predlog za novega člana Komisije za odlikovanje priznanja in napredovanja –tajnica Ksenija Pristovnik 

Sklep št. 6: 

 Član Komisije za odlikovanje priznanja in napredovanja je Ksenija Pristovnik. 

 

Poročilo s 48.seje Sveta podravske regije 

26. maja smo se udeležili  48. seje Sveta podravske regije. Na seji je bilo govora o organizaciji 

regijskega tekmovanja, ki bo predvidoma 23. ali 31. oktobra 2011. Tekmovanje bi se naj odvijalo na 

stadionu z ustrezno atletsko stezo in s tem možnostjo zagotovitve čim boljših pogojev za vse 

tekmovalne ekipe. Objavljen je bil razpis za organizatorja tekmovanja. 

Regijsko srečanje članic bo v Svetem Tomažu 2. julija 2011 

Poročilo s 5. plenuma GZS in čestitke nagrajencu Matevža Haceta Članu PGD Slovenska Bistrica 
Marjanu Zaviršku 
 

  V soboto 28. maja 2011 je bilo v Kopru 5. redno zasedanje plenuma GZS. Seja, kateri so prisostvovali 

številni visoki gostje, je bila razdeljena na delovni in svečani del. V prvem delu so sprejeli poročilo o 

izvajanju programa dela in porabi sredstev GZS s finančnim poročilom za leto 2010 ter poročili NO 

GZS in revizorske hiše o poslovanju v preteklem letu. Sprejeli so tudi spremembe pravilnika o 

priznanjih in odlikovanjih v prostovoljnih gasilskih organizacijah (plamenica III. Stopnje se lahko sedaj 

podeljuje večkrat). Predstavljen je bil tudi projekt učnega centra gasilske mladine v Fiesi, kateri je bil 

podprt s strani delegatov (dom na Travni gori bi se pa prodal!).  

  V svečanem delu zasedanja je prisotne nagovoril Tomaž Gantar, vodja kabineta župana MO Koper, 

dr. Ljubica Jelušič, ministrica za obrambo RS in Anton Koren, predsednik GZS, ki je tudi podelil najvišja 

priznanja za življenjsko delo v gasilstvu to je Kipec gasilca (4 priznanja) in priznanje Matevža Haceta (3 

priznanja).  Iz podravske regije je prejel priznanje Matevža Haceta Marjan Zaviršek, Kipec gasilca pa 

Janez Liponik, za kar gredo obema iskrene čestitke.  

Poveljnik Dušan Vižintin pove, da bo v petek dne 24.06.2011 med  12 in 13 uro peljal skozi Slovensko 

Bistrico 100 let star gasilski avto. Organiziralo naj bi se spremstvo tega avtomobila, ki bo potekalo po 

stari  cesti od meje s strani Slovenskih Konjic proti Slovenski Bistrici in se nadaljevalo proti 



Pragerskemu. Do Slovenske Bistrice ga bodo spremljali gasilci PGD Slovenska Bistrica, od Slovenske 

Bistrice naprej pa gasilci PGD Pragersko. Vsi gasilci naj bodo oblečeni v delovne obleke. 

Omeni se tudi tekmovanje Gasilska zveza Slovenska Bistrica, ki bo septembra. Prijave tekmovalcev se 

bo izvedla preko programa vulkan, kateri je že odprt-razpisan.   

AD 5 Razno 

S strani sodelavca  ZARE Občine Slovenska Bistrica g. Branka Hojnika nam je bilo povedano, da bodo 
PGD v kratkem dobila izplačane 1. akontacije za funkcionalno delovanje.   

 
Na sestanku OGP Slovenska Bistrica dne 13. 06.2011, je bil izvoljen novi poveljnik OGP Slovenska 
Bistrica Franc Turk iz PGD Pragersko. 

 
Sledi obravnava prošnje za trak za mladinski prapor PGD Oplotnica v vrednosti 100 EUR, cena 
žebljička je 10 EUR, za kar se sprejme 

 
Sklep št. 7: 
Gasilska zveza Slovenska Bistrica donira za trak  za mladinski prapor PGD Oplotnica v znesku 100,00 
EUR. 

 
Poveljnik PGD Kebelj pove, da imajo  24.07.2011 krajevni praznik.V sklopu krajevnega praznika bodo  
krstili  gasilski avtomobil in opravili gasilsko parado, zato vljudno vabijo, da se dogodka udeležijo člani 
ostalih PGD. 
   
G. Ravš ponudi, da je lahko naslednja seja upravnega odbora v gasilskem domu PGD Slovenska 
Bistrica. 

 
Sestanek se je zaključil ob 20.30 uri. 

 

Zapisala tajnica GZ Slovenska Bistrica         Predsednik GZ Slovenska Bistrica: 

Ksenija Pristovnik                                 Alojz Kocijančič 

         

     

 


